
 

 

 

 

 

Reservation till Lunds kommunstyrelse, sammanträde 2021-02-03 

Ärende 10. Lunds framtida avloppsrening Dnr KS 2020/0738  

 

Sverigedemokraterna reserverar oss mot det fattade beslutet, till förmån för våra egna 

yrkanden: vi stödde återremissyrkandet från KSAU, det föll. Sedan togs huvudbeslutet, 

där vann Sjölundalternativet med 7-6 i votering, vi röstade emot och istället för 

yrkandet att utveckla Källbyverket.  

Sedan prövades två tilläggsyrkanden från mp, som handlade om vikten av bra 

miljöprestanda på Källbyverket, båda dessa stödde vi och de gick igenom med mycket 

starkt stöd, men kan ju ses som lite överflödiga eftersom det var Sjölundalternativet 

som vann, och nu även troligtvis vinner i KF.  

 

Vi var med på inriktningsbeslutet 2016, men det finns nu flera konkurrerande kalkyler 

av ekonomin. Det är inte trovärdigt att de enorma investeringskostnaderna för 

Sjölundalternativet, med en ledning dit, kommer att löna sig. Ingen har kunnat påvisa 

att driftskostnaderna skulle sjunka så mycket att de enorma investeringarna blir 

lönsamma. Det har även framkommit information från de anlitade konsulterna att det 

går att till rimliga kostnader höja både kapaciteten och reningsgraden i ett ombyggt 

Källbyverk. 

 

En annan stor fråga är förstås hur de olika alternativen påverkar utbyggnadsplanerna 

för området. Mycket pekar på att det fortfarande går att bygga ut i hög omfattning även 

med fortsatt drift av Källbyverket. Luktproblemen är i nuläget små, och ytterligare 

förbättringar går att göra.  
 

 

För Sverigedemokraterna 2021-02-03 

 

 

_____________________ 

Hans-Olof Andersson 

ledamot (SD) kommunstyrelsen Lund 
 


